
Vážení občania,
ani sme sa nenazdali 
a je tu opäť obdobie 
najkrajších sviatkov 
v roku. Sviatkov, kedy sa 
začnú častejšie stretávať 
rodiny a popri spomínaní 
na blízkych, vymenia 
si vzájomne aj rôzne 
pekné dary. Prichádzajú 
Vianoce, ktoré pre 
veriacich znamenajú 
spomienku na narodenie 
Spasiteľa, ktorý priniesol 
na svet svetlo lásky 
a zmierenia. 
Keďže tieto dve hodnoty 
sú blízke každému 
človeku, ktorému ide 
o dobro vo svete, aj tento 
rok sa mesto zapojí 
do peknej tradície s 
miestnou farnosťou. Je 
ňou spoločné slávnostné 
zapaľovanie adventných 
sviec pred kostolom 
Najsvätejšej Trojice na 
Námestí Ľ. Štúra. Prvú 
sviečku budeme zapaľovať 
v sobotu 2. decembra po 
svätej omši.  
Srdečne preto pozývam 
každého z vás, aby ste 
prišli spolu s nami zažiť 
adventné čaro Vianoc, 
ktoré so sebou prinesie do 
nášho mesta, aj do našich 
sŕdc, lásku a zmierenie. 
S úctou
 Marián Chovanec
 primátor mesta
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Na margo

V nedeľu sa bude 
v našom meste 
bojovať o tituly 
majstra Slovenska 
v cyklokrose 
i Slovenského 
pohára

V sobotu 
Majstrovstvá 
Slovenska v šúľanej 
v Bánovciach nad 
Bebravou

Mládežnícke piatky 
v Pastoračnom 
centre pre všetkých 
mladých ľudí

785. 
výročie prvej písomnej 

zmienky mesta 

Bánovce
nad Bebravou

Zimný štadión zatvorený!
Mimorozpočtové zdroje sme nezískali a na skolaudovanie súčasnej stavby treba 75 tisíc eur

Tento víkend zapaľujeme prvú sviecu na veľkom adventnom venci
Stretneme sa každú sobotu večer pri fontáne

V  roku 2017 nebolo 
v možnostiach mesta inves-
tovať do dokončenia takmer 
750 tisíc eur z  vlastných 
zdrojov. Táto suma je totiž 
potrebná na skolaudovanie 
súčasnej stavby.  Zimný 
štadión bol v  minuloročnej 
sezóne, na základe povo-
lenia dotknutých orgánov,  
spustený do skúšobnej 
prevádzky. Napriek tomu, 
že skúšobná prevádzka bola 
úspešná, zimný štadión 
stále zostáva stavbou a  pre 
bezpečnosť občanov, ktorá 
je na prvom mieste, nie je 
vhodné jeho spustenie. 

Po viacerých roko-
vaniach na poslednom 
zasadnutí mestskej rady 
k  problému zaujali sta-
novisko i  poslanci a  jed-
noznačne neodporučili 
spustenie tohtoročnej 
prevádzky. Vyjadrili pre-
svedčenie, že hospodárenie 
roka 2017 skončí s  pre-
bytkom, ktorého časť bude 
možné v roku 2018 použiť aj 
na postupné dokončovanie 
zimného štadióna. Vysoké 
nároky na finančné pros-
triedky vyplývajú aj zo zmeny 
legislatívnych požiadaviek. 
Vtedajšie riešenia už dnes 

nezodpovedajú súčasným 
normám. Jednou z  najväč-
ších položiek rozpočtu bola 
vzduchotechnika, ktorá bola 
realizovaná v  roku 2016. 
Faktom tiež je, že Bánovce 
nad Bebravou sa pred rokmi 
rozhodli postaviť zimný 
štadión, nie tréningovú halu, 
ktorá si vyžaduje neporovna-
teľne menšie investície. 

Mesto si uvedomuje 
záujem verejnosti o  korču-
ľovanie a hokej, preto v prí-
pade priaznivého počasia 
plánuje vybudovať prírodné 
vonkajšie klziská.

   Tlačová správa mesta

Tak ako po minulé 
roky, aj teraz sa budú niesť 
vianočné sviatky v meste v 
sprievode niekoľkých podu-
jatí. Jedným z nich je aj zapa-
ľovanie adventných sviec. 
Predstavitelia mesta tentoraz 
pozvú k symbolickému 
zapáleniu sviec niektoré z 
osobností mesta ocenené pri 
príležitosti 785. výročia prvej 
písomnej zmienky o Bánov-
ciach nad Bebravou, resp. 
ich príbuzných v prípade 
ocenení in memoriam.

V sobotu 2. decembra 
zapáli prvú adventnú sviecu 
primátor mesta Marián 
Chovanec. Sprevádzať ho 
bude krátky program Spo-
ločenstva AVE. Deviateho 

decembra druhú adventnú 
sviecu zapáli evanjelický 
farár Ivo Madzin  spoločne 
s bývalou manželkou 

záchranára MUDr. Vladi-
míra Harineka (ocenený 
in memoriam) Eleonórou 
Tanáčovou. Slávnostnú 

chvíľu doplní program 
folklórneho súboru Bebran. 
Ako tretie v poradí sa ujmú 
tejto milej povinnosti 16. 

decembra Marta dlhoročná 
aktivistka Slovenského 
Červeného kríža Marta 
Čaplánová a detská lekárka 
i viacnásobná poslankyňa 
mestského zastupiteľstva 
Zita Hluchá. Sprievodný 
program bude z dielne ZUŠ 
DK. Štvrtú adventnú sviecu 
zapáli 23. decembra farár 
Stanislav Garaj a vianočné 
koledy zaspievajú členovia 
folklórneho súboru Drie-
novec. Vo všetkých prípa-
doch budú adventné sviece 
zapaľované o 19.00 hodine 
po skončení svätej omše na 
Námestí Ľudovíta Štúra pri 
Kostole Najsvätejšej Trojice.

 Tlačová správa mesta
 Foto: A. Borszéková

V piatok sa fontána menila na veľký adventný veniec

O tvorenie zimného štadióna pre zimnú 
sezónu 2017/2018 bolo úlohou, ktorou 

sa mesto a jeho predstavitelia zaoberali 
od januára. Primátor Marián Chovanec 
sa osobne stretol s prezidentom Slovenského 
zväzu ľadového hokeja Martinom Kohútom, 
aj s inými osobnosťami hokejového 
športu v snahe získať pre naše mesto 
mimorozpočtové finančné prostriedky 
potrebné na skolaudovanie zimného štadióna.  
Podaným žiadostiam o poskytnutie dotácie 
nebolo doteraz vyhovené. 
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Mestský úrad Bánovce nad Bebravou príjme 
do pracovného pomeru 
opatrovateľku.
Požadované vzdelanie: vyššie, úplné stredné, stredné 
odborné, nižšie stredné odborné vzdelanie získané 
v odbore vzdelávania so zameraním na opatrovanie 
alebo na poskytovanie zdravotnej starostlivosti, alebo 
akreditovaný kurz opatrovania najmenej v rozsahu 
220 hodín.
Kontakt: osobne na MsÚ Bánovce nad Bebravou, 
č. dverí 17 alebo na tel. číslo: 038/7629 119

Mesto Bánovce nad Bebravou zverejňuje zámery

•  Ponuka na nájom nebytového priestoru v budove 
Domu služieb na Nám. Ľ. Štúra súp. č. 6. Ide o nebytový 
priestor nachádzajúci sa na 1. nadzemnom podlaží 
s výmerou  134,30 m2. 
•  Ponuka na nájom nebytového priestoru v budove 
Domu služieb na Nám. Ľ. Štúra súp. č. 6. Ide o nebytový 
priestor nachádzajúci sa na prízemí  s výmerou  
16,34 m2. 

Bližšie informácie získate na stránke mesta:  
www.banovce.sk 

Páchateľ sa priznal 

Dňa 19. novembra 2017, v skorých ranných hodinách, 
došlo k poškodeniu piatich svietidiel na Námestí Ľ. 
Štúra, ktoré nasvecovali kostol. Mestu týmto vznikla 
škoda v sume 800 eur. K uvedenému skutku sa však 
páchateľ priznal hneď nasledujúci deň. Dôvodom jeho 
konania bol, podľa jeho slov, vplyv alkoholu. Uvedený 
skutok oľutoval a škodu v plnom rozsahu ihneď uhradil.  
 (MsP)

Oznamy mesta

Cieľom súťaže bolo skrášliť mestské prostredie a motivovať občanov
Najkrajšiu predzáhradku majú Gašparíkovci 

„Je to pohladenie pre 
dušu,“ zdôraznil primátor 
Marián Chovanec, ktorý 
často chodieva po Ulici 
5. apríla, kde sa hneď 
v  susedstve nachádzajú dve 
najkrajšie predzáhradky. 
Úprimne poďakoval za 
obetavosť  a  za vynalo-
ženú námahu i finančné 
prostriedky, ktoré neod-
mysliteľne vyžaduje starost-
livosť o kvetinové záhony aj 
trávnik. Obálky s fi nančnou 
hotovosťou a  poukazom 
odovzdal osobne víťazke 
súťaže Antónii Gašparíkovej 
z Ulice  5. apríla 790/33 (na 
foto) a Márii Ďurčiovej z  tej 
istej ulice, ktorá získala tretie 
miesto. Druhým miestom 
bola ocenená predzáhradka 

Gabriely Bezákovej zo Sla-
tinskej ulice č. 1330/14, ktorá 
na magistrát osobne prísť 
nemohla a cenu si prevezme 
dodatočne. Nie je žiadnym 
tajomstvom, že prvé miesto 
získalo dvesto, druhé stopäť-
desiat a tretie sto eur, a všetky 
tri k tomu 50-eurový poukaz 
do Záhradníctva Šujan. 

V  kancelárii zástupcu 
primátora Petra Bulíka, kde 
sa stretnutie odohrávalo 
za  jeho i  za prítomnosti 
Petra Baláža z  odboru 
životného prostredia, sa po 
ofi ciálnom akte rozprúdila 
neformálna diskusia. A z nej 
sme sa dozvedeli o  týchto 
Bánovčankách viac. Pani 
Gašparíková s  manželom 
prišli z Prašíc bývať do Báno-

viec pred dvanástimi rokmi. 
A odvtedy zveľaďujú mestský 
pozemok pod oknami ich 
bytu. Investujú nemálo času, 
energie a  fi nancií z  malého 
dôchodku. „Najkrajšia je 
predzáhradka na jar, v apríli 
tu kvitne množstvo rôznych 
druhov tulipánov a v  máji 
je rozkvitnutých najviac 
druhov kvetov. Veľmi často 
sa  tu zastavujú predškoláci 
z blízkej škôlky, ale aj školáci 
s učiteľkami. Teší nás to... Ale 
už sme starší ľudia, už toľko 
nevládzeme. A  to by sme tu 
ešte chceli vysadiť skalku,“ 
hovorí pani Gašparíková. 
Najhoršie to býva počas 
horúceho leta, ako bolo 
napríklad aj to tohtoročné. 
Vodu na polievanie nosievajú 

aj z potoka. Smutné na tom je, 
že im nepomôžu ani susedia. 
Vraj, keď si to posadili, nech 

sa starajú... A v súvislosti  so 
suchom sa ocenené občianky 
pýtali vedenia mesta, či by 
sa nedalo pomôcť aspoň 
dovozom vody na polievanie 
počas extrémnych horúčav. 
Ich požiadavka našla pocho-
penie. A  od starostlivosti 
o  predzáhradky sa diskusia 
dostala až  k celkovej čistote 
okolo činžiakov. „Keby 
sa každý aspoň trochu 
staral o  čistotu okolo seba, 
neodhadzoval alebo zdvihol 
odpadky, boli by naše 
sídliska omnoho krajšie,“ 
vyzýva pani Ďurčiová, čím 
spustila tému neporiadku, 

ale i vandalizmu. A na túto 
tému sa toho naozaj malo čo 
povedať. 

Všetky tri ocenené 
„opatrovateľky“ predzáhra-
diek sú ostatným Bánov-
čanom príkladom, ako 
robiť svoje bezprostredné 
okolie krajším a  milším. 
A  ich snaha má trojaký 
úžitok, prináša radosť nielen 
im, ale aj vedeniu mesta a 
všetkým okoloidúcim. Bodaj 
by takýchto nadšených 
„záhradníčok“ malo naše 
mesto viac.

 Text a foto: 
 Alena Borszéková

Vedenie mesta pozvalo minulý týždeň 
na spoločné posedenie víťazov súťaže 

o najkrajšiu predzáhradku pred bytovým 
domom v meste, aby im poďakovalo 
za zveľaďovanie a skrášľovanie mesta a 
odovzdalo finančné ceny. Súťaž vyhlásilo 
mesto Bánovce nad Bebravou ešte 29. mája 
a prihlásilo sa do nej osem uchádzačov, ktorí 
poslali do 30. septembra všetky potrebné 
podklady. 

Manželia sa utopili v aute
V  stredu 22. novembra  

dopoludnia bolo vo vodnej 
nádrži Prusy nájdené osobné 
motorové vozidlo Honda 
Civic, v  ktorom sa nachá-
dzali dve osoby. Z doposiaľ 
nezistených príčin auto zišlo 
z  lesnej cesty do priehrady. 
Utopili sa v ňom dve osoby, 
48-ročný muž a  44-ročná 
žena z  Bánoviec nad 
Bebravou. Ohliadajúci lekár 
na mieste vylúčil cudzie 
zavinenie. Čo bolo príčinou 
tejto tragédie, vyšetrujú 
bánovskí policajti. Policajný 
vyšetrovateľ začal trestné 
stíhanie vo veci prečinu 
usmrtenia. 
 Tlačová správa KR PZ Trenčín

Foto:  HaZZ
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Pracovný deň hostí 
z  Ministerstva vnútra SR 
pozostával zo stretnutia na 
mestskom úrade, kde ich 
osobne privítal primátor 
M a r i a n  C h o v a n e c . 
Zúčastnili sa ho vedenie 
mesta a Gymnázia Janka 
J e s e n s k é h o ,  v r á t a n e 
d v o c h  č l e n o v  R a d y 
podnikateľov. Zúčastnení 
diskutovali na aktuálnu 
problematiku súvisiacu 
s  prevenciou kriminality. 
Osobitne sa venova l i 
t é m a m  z a m e r a n ý m 
na školopov inné det i 
a   m láde ž  a   súč a sne 
projektom pre bezpečie 
seniorov. Jozef Halcin 
predstavil nové aktivity, 
ktoré ministerstvo úspešne 
rea l izuje na národnej 
úrovni. Po podrobnom 
oboznámení s  projektom, 
ktoré pre mesto finančne 

podporila Rada vlády SR 
pre prevenciu kriminality, 
prišlo na rad slávnostné 
u v e d e n i e  p u b l i k á c i e 
do života. Jej „krstným 
otcom“ sa stal Jozef Halcin 
a  poprial jej, aby sa stala 
hod not nou rod i n nou 
príručkou pre rodičov, aj 
pre mladých ľudí, ktorí 
hľadajú v  živote správnu 

cestu. V  rámci príhovoru 
t iež v y zdv i hol  prácu 
Miroslava Schlesingera, 
autora publikácie i  celého 
projektu, a  označil ho 
za jedného z  najlepších 
preventistov na Slovensku. 
Na záver sa primátor 
M a r i á n  C h o v a n e c 
poďakoval ministerstvu  
z a podpor u projek t u 
a   o dov z d a l  Joz e fov i  
H a l c i n o v i  ď a k o v n ú 
plaketu.

Ďalšiu časť pracov-
ného dňa zabezpeči lo 
G y m n á z i u m  J a n k a 
J e s e n s k é h o ,  k d e 
pokračoval program pod 
vedením riaditeľky Eleny 
Kacvinskej a  poslankyne 
Trenčianskeho 
sa mospráv neho k raja 
Rudolfy Novotnej. V úvode 
programu oboznámili hostí 
s  históriou školy, ktorá 

nedávno získala významné 
ocenenie Najbezpečnejšia 
škola v  Bánovciach nad 
B e b r a v o u .  N á s l e d n e 
pokračovali diskusie so 
študentmi, s  k tor ý mi 
riaditeľ Odboru prevencie 
kriminality Jozef Halcin 

diskutoval o  prevencii 
krimina l ity, životných 
p l á n o c h  š t u d e n t o v, 
r i z i k ách i nter net u a 
obchodovania s  ľuďmi, 
ale aj o potrebe rozvíjania 
kritického myslenia. Na 
záver im odovzdal novú 

publikáciu Rady nielen pre 
rodičov  a tzv. Anjelský pas, 
ktorý bol súčasťou projektu 
zameraného na prevenciu 
obchodovania s ľuďmi. 

Hostia z  ministerstva  
po ukončení všetkých akcií 
ocenili príkladnú prácu 
prevencie k r imina l it y 
v  meste. Vyjadrili tiež 
záujem participovať na 
ďalších projektoch, ktoré 
prispejú k  bezpečnosti 
všetkých obyvateľov mesta. 

Na záver uvádzame, 
ž e  projek t  Poznaním 
k  hodnotnému životu je 
v Bánovciach nad Bebravou 
realizovaný pod záštitou 
p r i m á t o r a  M a r i á n a 
Chovanca od roku 2015. V 
roku 2017 projekt fi nančne 
podporila Rada vlády SR 
pre prevenciu kriminality.

 Tlačová správa mesta
 Foto: MsÚ

spravodajstvo, názor 3
Pracovná návšteva z Ministerstva vnútra SR k projektu Poznaním k hodnotnému životu

O prevencii kriminality na magistráte i v gymnáziu

Dňa 22.  novembra navštívili 
Bánovce nad Bebravou riaditeľ 

Odboru prevencie kriminality kancelárie 
ministra vnútra SR Jozef Halcin a jeho 
kolegyňa Silvia Škanderová. Predmetom 
ich pracovnej návštevy bolo podrobné 
oboznámenie sa s realizáciou projektu 
Poznaním k hodnotnému životu, jeho 
vyhodnocovanie a súčasne slávnostný krst 
novej publikácie pod názvom Rady nielen 
pre rodičov. 

SOM poslanec, mám názor... Vinníka treba hľadať inde
Reakcia na názor poslanca Petra Janáča v čísle 45 pod názvom Budú cesty a chodníky?

Zauja l  ma č lá nok 
v  Bánovských novinách 
č. 45, ktorý napísal kolega 
poslanec Peter Janáč a 
v  ktorom poukazoval na 
veľké čerpanie finančných 
prostriedkov mestskými 
časťami a  preto sa nemôžu 
opravovať cesty a chodníky 
v meste. Takto zjednodušene 
hodiť nedostatky v  riadení 
a  f inancovaní mesta na 

mestské časti považujem 
za čistý alibizmus. Neviem, 
či to má kolega z  vlastnej 
hlavy, alebo mu to niekto 
nadiktoval, aby sa našiel iný 
vinník ako mesto.

Áno, je pravda, na 
z ast upite ľ s t vách č asto 
h la sujeme z a  z meny 
rozpočtu, ale to je tým, 
že mesto nemá žiadnu 
koncepciu, len hasíme 

najhorúcejšie problémy. 
Určite je to aj tým, že nie je 
dostatok fi nancií a často  sa 
uspokojí ten, ktorý najviac 
kričí, ako sme mohli vidieť 
na poslednom MsZ.

Nehnevaj sa kolega 
poslanec, ale z  tých čísel, 
ktoré uvádzaš v  článku, 
vôbec nie je jasné, čo si 
zahrnul do objemov fi nancií 
za 10 rokov. Veď mestské časti 

majú vo svojom  rozpočte 
zahrnuté fi nancie na kultúru 
a kultúrne akcie, na materiál, 
na údržbu, ktorú si robíme 
väčšinou sami. Kosíme, 
staráme sa o kultúrne domy, 
o  cintoríny, domy smútku, 
ihriská a  šport všeobecne.  
Keď pán poslanec pomiešal 
hrušky s jablkami, potom by 
mal k sídlisku Sever prirátať 
200 tisíc eur ročne na 

Mestské kultúrne stredisko, 
ktoré sídli na Severe. Vyrátal, 
že mestské časti dostali za 
10 rokov asi 800 tisíc eur. 
Keď uvažujem, že mesto má 
rozpočet zhruba 13 miliónov 
eur ročne, za desať rokov je 
to 130 miliónov eur, potom 
800  tisíc eur pre mestské 
časti za desať rokov tvorí 0,6 
% z  tohto balíka. Možno aj 
toto niekomu kole oči, ale 

táto smiešna suma by určite 
nezachránila mestské cesty 
ani chodníky, ako si myslí 
pán poslanec. Vinníka za 
neopravené cesty a chodníky 
v  meste musí pán poslanec 
hľadať niekde inde ako 
v mestských častiach.

 Ľudevít Znášik, 
 poslanec za mestskú časť 
 Malé Chlievany

Pozývame vás na predvianočné akcie v meste 
Aj v tomto roku sa majú 

Bánovčania na čo tešiť. Advent 
vám spríjemní niekoľko podu-
jatí. Vianočné obdobie v našom 
meste otvoríme zapaľovaním 
1.  adventnej sviece už v sobotu 
2. decembra po večernej omši na 
Námestí Ľ. Štúra a pokračovať v 
tejto tradícii budeme 9., 16. a 23. 
decembra podvečer. 

Nezabúdame ani na deti, 5. 
decembra k nám príde Mikuláš, 
ktorý sa najskôr prevezie mestom 
na krásnom koči a pozdraví deti 
na sídliskách. Začiatok jazdy je 
od Základnej umeleckej školy. 
Program na Námestí začína o 
15.45 h, kedy si spolu zaspievame 
karaoke a zatancujeme si na 
známe pesničky. Mikuláš si vypo-

čuje tajné priania detí a čakajú na 
ne aj rôzne súťaže.

Hneď v sobotu 9. decembra sa 
uskutoční už 15. ročník divadelno-
-tanečno-umeleckého festivalu 
Kračúň, ktorý má síce podtitul 
festival mladých pre mladých, ale 
nie je tomu celkom tak. Nájdu si 
tam svoje aj deti, rovnako aj stre-
doškoláci a aj dospelí. Predstavia 

sa nám domáce súbory, divadlá z 
Topoľčian, Vrábľov, ale aj Banskej 
Bystrice. Vypočuť si môžete aj tri 
zaujímavé kapely. Viac nájdete na 
FB Kračúňa.

Od pondelka 11. decembra sa 
môžete tešiť na Bánovské vianočné 
trhy, ktoré potrvajú do stredy 13. 
decembra. Každý deň okolo 15.00 
h je pripravený vianočný program. 

Príďte sa stretnúť a porozprávať 
so známymi pri teplom čaji alebo 
punči.

Rok 2017 zakončíme tradičnou 
rozlúčkou so starým rokom a to na 
Silvestra v nedeľu 31. decembra. 
Od 23.00 h bude na Námestí Ľ. 
Štúra diskotéka a spolu privítame 
Nový rok 2018.   
 (MsKS)

Riaditeľka Elena Kacvinská s Jozefom Halcinom
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Mládežnícke piatky v Pastoračnom centre pre všetkých zastrešené farárom 
V novembri beseda o Ugande s dobrovoľníkom

 Sú ale, našťastie, aj 
mnohí takí, ktorí by radšej 
tento čas trávili aktívnejšie 
a zmysluplnejšie a v dobrej 
partii zažili vždy niečo 
nové. A  sú takí, ktorí by 
to nielen chceli, ale už tak 
aj robia. No a  tí ostatní 
o  tejto možnosti možno 

ešte len nevedia. Aj tým za 
počítačom, s  mobilom či 
pred televízorom možno 
iba chýba dostatočne 
lákavá ponuka...

Mládežnícke piatky 
vznikli ako alternatíva 
pre mladých, ktorí chcú 
byť aktívni, stretať sa 

s  inými mladými, a  to pri 
rozličných zaujímavých 
činnostiach v  útulnom 
a bezpečnom prostredí. 
Tu treba podotknúť, že 
ani rodičia nemusia mať 
obavy o to, že by ich deťom 
hrozilo v  tomto prostredí 
nejaké nebezpečenstvo 
alebo zlý vplyv. Je to 
k r e s ť a n s k á  a k t i v i t a 
zastrešená katolíckym 
farárom našej farnosti 
Stanislavom Garajom, ale 
to neznamená, že aktivity 
sú čisto kresťanské. Vždy 
je tu možnosť vybrať si aj 
z  inej ponuky. Môžete si 
zahrať stolný futbal, ping 
pong, spoločenské hry 
alebo sa len tak s  niekým 
vo vedľajšej miestnosti 
porozprávať.

Mládežnícke piatky 
sa konajú vždy od 18.00 
do 21.00 h. Vo farskom 

kostole sa slúži o 18. hodine 
svätá omša pre mladých 
a od 19. hodiny pokračuje 
program v  Pastoračnom 
centre na Farskej ulici. 
Tam nás vždy poteší 
nejaké to občerstvenie 
a  okolo 19.30 h už začína 
hlavný program.  Ten je 
vždy iný a  jeho záber je 
veľmi pestrý. Striedajú sa 

rôzne spoločné aktivity, 
či už aktívnejšie, alebo 
pasívnejšie, spoločenské 
hry, prednášky a  priestor 
je aj pre mnohé ďalšie 
aktivity. V závere sa zväčša 
pomodlíme, prípadne si 
povieme nejaké oznamy 
a poberieme sa domov.

Pre všetkých mla-
dých teda platí: neváhaj 

a  pridaj sa  k  nám, určite 
nebudeš ľutovať! Zažiješ 
kopec srandy, spoznáš 
nových ľudí a možno sa aj 
niečo zaujímavé dozvieš a 
naučíš... Viac informácií 
nájdeš na facebooku v sku-
pine Mládežnícke piatky.

 
 Text a foto: 
 Peter Králik

Od druhej polovice septembra 
tohto roka sa mladým 

ľuďom v našom meste otvorila nová 
možnosť trávenia voľného času. 
Konkrétne ide o každý piatkový večer 
v Pastoračnom centre v Bánovciach 
nad Bebravou. Je síce veľa mladých, 
ktorí svoj voľný čas vo veľkom trávia za 
počítačom, s mobilom v ruke alebo pred 
televízorom...

Beseda s dobrovoľníkom o africkej Ugande
V piatok 10. novembra bol hlavným „ťahákom“ 21-ročný chalan z Rybian - Marek Čulaga 
a jeho rozprávanie a prezentácia o troch mesiacoch, ktoré strávil v africkej Ugande 
ako dobrovoľník. Podelil sa s nami o  svoje zážitky, fotografi e či videá, porozprával 
o svojej činnosti, o živote a povahe ľudí v Ugande. Priniesol tiež viacero predmetov, 
ktorých kúpou bolo možné podporiť dobročinné aktivity v Afrike.Zaujímavé bolo 
porovnávanie jeho (a našich) predstáv, ako on spomínal „mýtov“ o Afrike s realitou, 
ktorú videl a zažil na mieste. Z jeho rozprávania vytiahnem iba dva približné citáty: 
„My máme hodinky, oni majú čas.“ A druhý: „Oni sa usmievajú a my sa mračíme.“ 
Dodám, že sa nenaplnili ani katastrofi cké scenáre ľudí, ktorí sa o neho báli. S úsmevom 
spomenul, že ho nezožral lev a nevrátil sa s diagnózou „pozitívny“, iba ak pozitívne 
naladený. Podobnú prednášku chystá Marek čoskoro aj v Rybanoch. A možno by sme 
nejakú vybavili ešte aj v Bánovciach.
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„Stojím, stojím na 
meravom kameni, kto ma 
rád vidí, nech ma odmení! 
Bán, Bánovice, Bánovce si 
ja nechávam! A  toto  vám 
prevrávam... Nás,  kráľov, si 
vždy ctili, vážili, tiež rôznych 
pochváľ sme my zažili. Jak 
Maximilián tak Ludvík 
Druhý, na prsia nám dali 
zlaté stuhy...“ to je len úryvok 
z dramatického pásma, ktoré 
mali možnosť vzhliadnuť 
účastníci osláv 785. výročia 
prvej písomnej zmienky 
o Bánovciach nad Bebravou 
v  sále ZUŠ DK 27. októbra. 
Pôvodne bolo pásmo pri-
pravované žiakmi literárno-
-dramatického odboru ZUŠ 
DK priamo pri symbolickom 
základnom kameni mesta 
na námestí. Z dôvodu výdat-
nejšieho dažďa bola scénka 
presunutá do sály školy. 
Nič jej však neubralo na jej 
pôsobivosti a presvedčivých 
výkonoch protagonistov. 
Kostýmy i  scénu navrhol 
Silvester Lavrík, riaditeľ 
ZUŠ DK, autorkou textu s 
pracovným názvom „Králi 

„, ale aj režisérkou a  dra-
maturgičkou bola Zuzana 
Varhaníková:  „Čerpala som 
z historických prameňov 
o meste Bán a z básnickej 
zbierky od Kostrína - z 
histórie Bánoviec, s vernou 
citáciou pečatnej listiny 
nám pomohla prednostka 
mestského úradu Alexandra 
Gieciová.“ V  dramatickom 
pásme o  prvej písomnej 
zmienke o  našom meste 

účinkovali Marina Bagin, 
Lara Stošičová, Liliana 
Pietriková, Alexandra 
Reháková, Samuel Hainc, 
Andrej Krajčo, Martin 
Merka a Richard Hainc 
ako Ondrej II.. Scénku 
„Králi“ si môžete pozrieť 
3. decembra v  Malých 
Chlievanoch, 9. decembra 
v  rámci festivalu Kračúň 
v  ZUŠ DK, 28. decembra 
v Uhrovci a 7. januára 2018 

na Trojkráľovom koncerte 
v  bánovskom kostole. Na 
záver už len citácia jedného 
z „kráľov“ ako poučenie do 
predvianočného obdobia: 
„Ďakujem v  mene priateľov 
mojich, že ste nás vzali 
hneď medzi svojich. Budeme 
s  vami žiť ako bratia. 
Svornosťou nech vždy mesto 
Bánovce vzrastá!“

 Text a foto: 
 Alena Borszéková

Okresný úrad Bánovce 
nad Bebravou a MsKS vás 
pozývajú vo štvrtok 30. 
novembra a  v piatok 1. 
decembra od 8.00 h do 14.00 
h do priestorov Mestského 

kultúrneho strediska na 
Ulici J. Matušku č.19  na 
výstavu výtvarných prác 
okresného kola súťaže 
Ochranárik čísla tiesňo-
vého volania 112 a  civilnej 

ochrany na tému: Akú 
záchranársku techniku som 
videl zasahovať a  s čím by 
som pomohol ja. V piatok 1. 
decembra  počas Národného 
dňa čísla tiesňového volania 

112, bude slávnostné vyhod-
notenie súťaže a  ocenenie 
autorov najlepších prác. Do 
súťaže sa v  troch kategó-
riách zapojilo 16 škôl so 119 
výtvarnými prácami.  (OÚ)

spoločnosť 5

 Spoločenská kronika

Zuzana Smrečková
Dominika Vetrová
Matias Šinsk ý
Matej Jelínek
Lilien Hrušková
Oliver Mondok
Izabela Gebrlínová
Olívia Adámiková

Anna Mária Rácová
Nikolas Ondrášek
Matúš Skovajsa
Laura Rybárová
Ema Verešová
Viktória Žideková
Michaela Gregoríková

Narodili sa

Miroslav Malík a Petra Tonková
Róbert Chudý a Lenka Reisová

Uzavreli manželstvo

Jozef Zibura *1951
Anton Struhačka *1932
Mária Masárová, rod. Plocháňová *1925
Margita Kolníková, rod. Pilátová *1939
Miroslav Mitala *1961
Dušan Slávka *1937

Opustili nás

Dnes píše Zuza.nka

Prednášky o biblii

Stretli sme sa náhodou. 
On sa hrabal v kontajneri 
a vyberal, čo mu prišlo 
vhod. Ja, oblečená vo 
svojej obľúbenej farbe, s 
vrecom smetí v ruke, som 
slušne a pokojne čakala, 
aby som mohla okolo neho 
prejsť a hodiť smeti tam, 
kam patria. „Čo čumíš, ty 
červená krava?“ „Nečumím, 
obdivujem, intelekt a 
vôňu.“ Toho druhého som 

si vybrala sama. Zazrela 
som ho z okna, hľadal 
a triedil si veci podľa 
dôležitosti. Všimla som si 
pár topánok už položených 
vedľa kontajnera. Zobrala 
som tašku s vyradenými 
teniskami a išla som von za 
ním. „Hodia sa?“ „Áno pani, 
veľmi ďakujem... hodia sa... 
ste zlatá.“ Nie situácia v akej 
sme... ale to, akí sme... to je 
dôležité.  (zb)

Srdečne vás pozývame 
počas dvoch týždňov od 6. 
do 10. decembra  a od 13. 
do 17. decembra od 18.00 
hodiny na prednášky ťažko 
zrozumiteľných oddielov 

Biblie pod názvom Boh 
pred súdom, ktoré sa 
uskutočnia v modlitebni 
Cirkvi adventistov s.d. na 
Ulici SNP 637/10 (bývalá 
kaviareň) .  (casd)

Dramatické pásmo o prvej písomnej zmienke o našom meste

Žiaci ako králi pri kameni mesta

Dvojdňová výstava výtvarných prác - Ochranárik...

Výzva k občanom
Mesto Bánovce nad 

Bebravou, ako správca 
cintorínov mesta a  prí-
mestských častí, vyzýva 
všet k ých občanov – 
nájomcov hrobov ých 
miest ,  k tor í doteraz 
n e m a j ú  u z a t v o r e nú 
nájomnú zmluv u na 
hrobové miesto a  neza-
platili príslušný poplatok 
za hrobové miesto, aby 
toto v ykona l i  počas 
úradných hodín v Dome 
smútku v Bánovciach nad 
Bebravou v termíne do 30. 
novembra 2017. 

V  zmysle Zákona č. 
131/2010 Z. z. o  pohreb-
níctve a v zmysle platného 
VZN pre pohrebiská 
v  meste Bánovce nad 
Bebravou,   je povinnosťou 
mať uzatvorenú nájomnú 
zmluvu na každé hrobové 
miesto a  t iež zaplatiť 
poplatok. V  prípade neu-
zavretia nájomnej zmluvy 
a  nezaplatenia poplatku 
za hrobové miesto môže 
byť hrobové miesto podľa 
zákona č. 131/2010 Z. z. 
o  pohrebníctve zrušené.
 Tedos, správa cintorínov

Blíži sa Kračúň... 
Hláste sa na tvorivé dielne!

Bánovský festival divadla, tanca 
a umenia Kračúň v  ZUŠ D. Kardoša 
pripravujú pre vás organizátori na 
sobotu 9. decembra. Tešiť sa môžete na 
súbory a účinkujúcich zo Slovenska, 
ale aj z Česka - divadelný súbor Modré 
traky Vráble, Divadlo z Pasáže Banská 
Bystrica, Pohybové divadlo Trenčín, 
Kramářské písně - rodina Nemravovcov 
Uherské Hradište, ale aj na domáce 
divadelné súbory Kalorik a Eldorado, 

tanečníkov z Dancanda. Príde k nám 
aj Kabaret – muzikál z  Konzervátoria 
Topoľčany a hudobným hosťom bude  
kapela JUMPING JACK FLASH. Otvo-
renie festivalu je naplánované na 14.15 h 
v Sále Janka Jesenského ZUŠ DK.

Opäť sú pre vás od 10. hodiny pri-
pravené workshopy – tvorivé dielne, na 
ktoré sa môžete prihlasovať cez stránku 
www.login.kulturabn.sk, priamo v ZUŠ 
u Zuzany Varhaníkovej alebo v MsKS. 

Počet účastníkov na jednotlivých 
dielňach je obmedzený. Viac na face-
bookovom profi le Kračúňa.

SOM občan, mám názor... Obhliadnutie...
Už síce s odstupom času, 

ale predsa aktuálne. Záujem 
o veci verejné by mal totiž 
pre dobro nás všetkých trvať 
dlhšie ako deň pred voľbami, 
v deň ich konania a deň po 
nich. Preto ešte krátko k 
voľbám do VÚC. Hodnotili 
mnohí, hodnotili rôzne, niek-
torí boli spokojnejší, niektorí 
menej, k tomu sa vyjadrovať 
nechcem. Je tu ale jedno číslo, 

ktoré by malo tešiť každého 
demokraticky zmýšľajúceho 
človeka, a to číslo 26,83. 
To hovorí o volebnej účasti 
v týchto voľbách v našom 
volebnom obvode – v okrese 
Bánovce nad Bebravou. Od 
ideálnej, teda stopercentnej 
účasti máme ešte ďaleko, 
ale oproti číslu 17,55 (teda 
volebnej účasti v našom 
obvode pri posledných voľ-

bách do VÚC) je to jeden a pol 
krát toľko, čo je pekný nárast. 
Veľmi ma teší zvýšený záujem 
náš všetkých, ktorí sme voliť  
boli, a najmä tých, ktorí sme 
sa na svoju voľbu zodpovedne 
pripravili a volili podľa 
svojho najlepšieho vedomia 
a svedomia. Zároveň som 
rád, že mnohí sa snažili pred 
voľbami pozitívne vplývať 
na zvýšenie volebnej účasti. 

Pevne verím, že tento rastúci 
trend si udržíme a najbližšie 
ho potvrdíme už o rok, pri 
voľbe primátora, starostov a 
poslancov mestského a obec-
ných zastupiteľstiev. Pretože 
nie je jedno, kto rozhoduje 
o našom meste či obci, o ich 
napredovaní, našich penia-
zoch a v konečnom dôsledku 
o nás, obyvateľoch... 

 Peter Králik

V minulom čísle sme nesprávne uviedli meno dieťaťa, 
správne má byť Matej Mrocek (nie Marek ). Za chybný 
údaj z matrik y sa redakcia ospravedlňuje. 
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Cvičenie seniorov

Stará Turá Myjavany – BKK
7:1 (3265:3125)

K lub dôchodcov 
Bánovce n. B. cvičí každý 
utorok od 15.00 do 17.00 h v 
CVČ pod vedením odbornej 
cvičiteľky. Informujte sa 
v KD na Farskej.

Klub dôchodcov Dolné 
Ozorovce cvičí každý piatok 

v CVČ, cvičenie je rozdelené 
na dve skupiny: od 13.00 h  
– menej náročné cviky, od 
14.00 h – klasické cvičenie. 
Cvičiť môžu od 13.00 h 
aj zdravotne postihnutí 
seniori. Informácie v  CVČ 
pred cvičením. 

Vo svojom jedenástom stretnutí druholi-
govej sezóny podľahli naši kolkári Starej Turej 
Myjavany 1:7. O náš jediný bod sa postaral 
Michal Papšo, ktorý zvalil 562 kolov. Výkony 

domácich hráčov prevýšili tie naše o 140 zvalených 
kolov. Preto si Stará Turá Myjavany, zaslúžene pripísala 
do tabuľky cenné dva body a v tabuľke sa usídlila na 
piatom mieste. Našim kolkárom patrí momentálne 
šiesta pozícia.   (aj)

IDONA s.r.o. – nábytkárska spoločnosť 
so sídlom v BN, vyrábajúca a montujúca nábytok 
do krajín EÚ, 

prijme do trvalého pracovného pomeru 
zamestnancov na pozície :
 stolár (samostatnosť, zodpovednosť, prax výhodou)
 pomocný pracovník do stolárskej výroby
 pracovník na expedíciu – balenie nábytku, 

nakládka a manipulácia s nábytkom
 Nástup možný ihneď.
Kontakt: 0905 924 454, email: stransky@idona.sk

 Keď porovnáme jarnú 
a jesennú časť tohto roku, 
vidíme výrazný výsledkový a 
výkonnostný prepad. Čomu 
to pripisujete?

Kvalita III. ligy Západ 
a  IV. ligy SZ je neporov-
nateľná. III. liga je na naše 
pomery výrazne kvalitnou 
súťažou a tento fakt znáso-
buje aj 18 mužstiev v súťaži, 
čo znamená vysokú konku-
renciu a požiadavku na kva-
litnú mieru pripravenosti 
na úrovni makrocyklov. 
V  dôsledku ekonomických 
problémov sa, bohužiaľ, náš 
káder počas leta výrazne 
oslabil, čo sa, samozrejme, 
premietlo aj do jeho 
zloženia pre vyššiu súťaž. 
Chýbajú nám osobnosti 
v  mužstve, ktoré dokážu 
svoje kvality predovšetkým 
na ihrisku. Priestor sme 
síce dali mladým hráčom 
a  odchovancom, na druhej 
strane však nemôžeme 
očakávať, že títo hráči 
budú kľúčovými postavami 

nášho mužstva. Očakávania 
nesplnili najmä hráči, ktorí  
už pôsobia v  A-mužstve 
dlhodobejšie. 
 Okupovať stred tabuľky 
a servírovať kvalitnú hru, to 
boli vaše predsezónne ciele, 
ktoré sa nenaplnili. S akým 
odhodlaním pôjdete v marci 
do odvetnej časti súťaže?

Nakoľko som svoj post 
ponúkol po poslednom 
jesennom majstrovskom 
stretnutí  vedeniu klubu 
k  dispozícii, odpoviem 
len v  teoretickej rovine 
podmienenej mojím zotr-
vaním v  klube. V  prvom 
rade treba stabilizovať 
ekonomickú situáciu, čo 
bude úloha vedenia. Káder 
musí byť v zimnej prestávke 
doplnený o  3-4 kvalit-
ných a  skúsených hráčov. 
Výrazne musí byť prehod-
notený systém tréningovej 
účasti hráčov v  kontexte 
ich zotrvania v  mužstve. 
Naďalej si však myslím, že 
je tu aj priestor pre mladých 

hráčov a  odchovancov, 
prípadne hráčov pôsobia-
cich v  nižších súťažiach, tí 
sa však nesmú báť zdravej 
konkurencie a  byť ochotní 
zabojovať o  svoju pozíciu. 
Nie utiecť pri najbližšej 
príležitosti do okresných 
súťaží. Po zvládnutí 
kvalitnej zimnej prípravy 
verím, že môžeme pomýšľať 
na záchranu v III. lige.
 Za posledných deväť 
stretnutí sme získali len bod. 
Neodráža sa to na psychike 
hráčov a na ich odhodlaní 
bojovať?

Pri analýze našich 
jesenných výsledkov ma 
zaujal fakt, že až v  trinás-
tich jesenných stretnutiach 
sme neprehrávali v polčase, 
avšak bodovať sme z  nich 
dokázali len v piatich, čo je 
žalostne zlá vizitka. Určite 
chlapcov psychicky ubíjal 
aj fakt, že sme nezískavali 
body so súpermi, ktorí nás 
výrazne kvalitou nepre-
sahovali. Výrazný podiel 
na danej situácii mala aj 
nedostatočná kondičná pri-
pravenosť spôsobená slabou 
dochádzkou na tréningy. 
Bojovnosť je vlastnosť, 
ktorú považujem ja osobne 
za samozrejmosť, je však 
pravda, že u  niektorých 
hráčov v tomto kádri absen-
tovala. Aj to by mal byť 
jeden z dôležitých ukazova-
teľov pri stavbe mužstva pre 
jarné odvety.
 Pre súperov nepredstavu-
jeme veľké nebezpečenstvo, 
v sedemnástich stretnutiach 

sme zaznamenali jedenásť 
gólov. Čo treba zmeniť, aby 
sme boli efektívnejší?

Na to je jednoduchý 
recept - musíme nájsť 
strelca, resp. strelcov, – 
osobnosť, ktorý dokáže 
premieňať vytvorené prí-
ležitosti na góly. V  IV. lige 
nás ťahali Kosiba a Ondráš. 
Na jar ich z  časti dokázal 
suplovať Halás. V uplynulej 
polovici sezóny sme takého 
hráča nenašli. 
 Tréningovú dochádzku by 
ste túžili mať lepšiu. Počítate 
s tým, že sa v novom roku v 
tomto smere niečo zmení? 

Všetko bude záležať 
najmä od zloženia kádra. 
Hráme a trénujeme na báze 
amatérizmu, každý má svoje 
hlavné povinnosti, či už 
štúdium alebo prácu. Dôle-
žité bude vyskladať káder 
tak, aby hráči absolvovali 
minimálne tri tréningové 
jednotky v  týždennom 
mikrocykle. Hráči si musia 
uvedomiť, že sú za ich 
pôsobenie v klube aj odme-
ňovaní a  pokiaľ nebudú 
alebo nemôžu dodržiavať 
podmienky, ktoré sa od 
nich vyžadujú, nemajú tu čo 
robiť.
 Poznáte už termín, kedy 
sa spoločne s hráčmi pustíte 
do zimnej prípravy a proti 
akým tímom odohráme 
prípravne zápasy?  

Túto otázku zod-
poviem, ak budem mať 
potvrdené či zostávam pri 
mužstve, ak nie, odpovie na 
ňu niekto iný. (aj)

Porciou desiat ich 
stretnutí pokračovala cez 
víkend Bánovská halová 
futbalová liga. Po výsledkoch 
druhého a tretieho kola sa 
pomaly začína kryštalizovať 
osmička postupujúcich do 
play off .   

Výsledky 2. kola Jasklo 
- Colo Colo 2:5 (2:2): R.Rosa, 
M.Bodocký - J.Laco 2, D.Mi-

nárik 2, A.Koreň. FC Bayern 
Krásna Ves – Hella 4:2 (3:2) 
: A.Strakúšek 3, A.Pristach - 
B.Koryťák, D.Volf. BN Taxi - 
Naked in Paradise 9:6 (6:2): 
L.Kmeťo 2, P.Varga 2, L.Ďu-
rina 2, M.Galis, D.Milič, 
T.Cibula - T.Masár 2, A.Repa 
2, R.Halás, M.Ševčík. FC 
Kuvajt H.Vestenice – Soko-
líci  4:6  (2:5): D.Šuhajda 3, 

P.Papranec - J.Štefánik 2, 
F.Rychtárech, D.Rolinec, 
L.Dzúrik, J.Bujna. El Fuňo 
– Banex-BN 6:1(4:1): J.Ku-
bala 3, S Turoň 2, M.Líška 
- P.Botka.

Výsledky 3. kola: 
Banex-BN – Hella 3:3 (3:1): 
R.Gabriška 2, P.Botka - 
R.Ježík, J.Filo, J.Varhaník. 
Colo Colo –  Naked in 

Paradise 2:1 (1:1) I.Ďurkáč, 
M.Čahoj - M.Baláž. FC 
Bayern Krásna Ves - FC 
Kuvajt H.Vestenice 1:3 (1:1) 
A.Strakúšek - P.Papranec 
3. BN Taxi -  Jasklo  3:1 
(1:1): D.Milič, L.Kmeťo, 
M.Galis - E.Škarba. El Fuňo 
– Sokolíci 5:2 (3:1): S.Turoň 
2, J.Kubala 2, P.Kristlík - 
L.Dzúrik 2.  (aj)

Futbalový klub Spartak na chvoste tabuľky tretej ligy Západ
Martin Slovák ponúkol svoj post trénera 

V Bánovskej halovej lige osmička do play off

Kristína Néč Lapinova si vybehala účasť 
na európskom šampionáte v cezpoľnom behu

Mali to byť jej posledné 
preteky sezóny, no stali sa z 
neho predposledné. Bánov-
skej 33-ročnej triatlonistke 
Kristíne Néč Lapinovej 
sa totiž podarilo kvalifi-
kovať sa na Majstrovstvá 
Európy v cezpoľnom behu. 
Nomináciu na európsky 

šampionát si  vybehala na 
Majstrovstvách Slovenska. 
Po minuloročnej premiére 
a štvrtom mieste sa Kristína 
pripravila na štart tejto atle-
tickej disciplíny a výsledok 
na seba nenechal dlho čakať. 
Trávnatú trať dlhú 8,06 km, 
spestrenú malými prekáž-

kami, zvládla za necelú pol 
hodinu (00:29:49). Druhé 
miesto, kvalifikovanie sa 
na európsky šampionát a 
len 15-sekundová strata 
na víťazku, sú pre Kristínu 
zadosťučinením. A to aj 
preto, že sympatická Bánov-
čanka sa nevenuje len behu, 

ako jej hlavné konkurentky 
v cezpoľnom behu, no aj 
plávaniu a cyklistike. Svoje 
vytrvalecké schopnosti 
najbližšie predvedie 10. 
decembra na už spomí-
nanom európskom šampi-
onáte v  krose v Šamoríne.  
 (aj) 

P rvú polovicu sezóny ukončili 
naši futbalisti prehrou 

1:5 v Lednických Rovniach. 
Chudobných deväť bodov za dve 
víťazstvá a tri remízy nie je to, čo 
tréner Slovák, vedenie Spartaka či fanúškovia 
pred ročníkom 2017/2018 očakávali. V januári 
sme sa tešili z presunu do tretej ligy, v novembri 
už len málokto verí v zotrvanie v nej.  V tabuľke 
nám patrí predposledné miesto, a to aj preto, 
že súboje s tímami na chvoste tabuľky sme 
nezvládli. O situácii v A-tíme Spartaka, sme 
sa rozprávali s trénerom Martinom Slovákom.    
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Neváhajte a buďte 
pri tom - šúľanej!

SZZP ide opäť k moru! 
Pridáte sa?

Deň zdravej výživy

Organizovanie letných 
prímorských pobytov 
Základnej organizácie  
Slovenského zväzu zdra-
votne postihnutých č. 1 v 
Bánovciach nad Bebravou 
sa stáva tradíciou. Preto aj 
v roku 2018  pripravila pre 
svojich členov a priateľov 
prímorský pobytový zájazd 
v termíne od 22. júna do 
1. júla 2018   v  talianskom 
Rimini, oblasť Maramare.  

Možnosť prihlásenia sa 
a získania bližších infor-
mácií o tomto pobyte je 
v pracovných dňoch od 
11.00 do 13.00   h v Klube 
dôchodcov na Farskej ulici 
(od 1.12.2017 bude presťa-
hovaný do budovy bývalej 
priemyslovky na Farskej 
ulici, vchod zo zadnej 
strany od parku) alebo na 
číslach 0908 414 414,  0907 
493 081.

Pri príležitosti Sveto-
vého dňa zdravej výživy  
sa aj v  Základnej škole 
Duklianska v spolupráci 
so Žiackou školskou radou 
pod vedením učiteliek 
Neštinovej a Matuškovej 
opäť uskutočnila súťaž 
o  najchutnejšie zdravé 
jedlo. Žiaci, ale i  uči-
telia priniesli mnoho 
zaujímavých a  chutných 

jedál – zeleninové a  ces-
tovinové šaláty, rôzne 
druhy koláčov - mrkvové, 
orechové, jablkové, ale 
i  sušené ovocie.  Každý 
žiak, ktorý priniesol 
jedlo, sa mohol zúčastniť 
ochutnávky a  hodnotiť 
najchutnejšie a  zároveň 
najzdravšie jedlá. Tie naj 
boli nakoniec odmenené. 
 (am)

Šúľaná sa v Bánov-
ciach nad Bebravou a  tým 
pádom aj na Slovensku hrá 
už skoro dva roky. Stále 
môžeme byť hrdí na to, že 
sme v  našej krajine jediní, 
hoci súčasne je to aj trocha 
škoda. Nadšenci z  nášho 
mesta už usporiadali nie-
koľko významných akcií, 
o  ktorých boli čitatelia 
Bánovských novín infor-
movaní a ktoré snáď už ani 
netreba pripomínať. Čo 
však za pripomenutie stojí, 
je tentokrát fakt, že Bánovce  
sa o  niekoľko dní stanú 
dejiskom ďalšej dôležitej 
udalosti spojenej s  týmto 
športom. Nečaká nás totiž 
nič menšie než Majstrov-
stvá Slovenskej republiky!

V  sobotu 2. decembra 
2017 sa v  MsKS stretnú 
nielen najlepší hráči zo 
Slovenska, ale aj z  iných 

krajín, pretože sa jedná 
o  tzv. otvorený turnaj. 
Očakáva sa návšteva najmä 
zo susedných Čiech, ale 
možno aj z  Maďarska, či 
Holandska. Majstrovský 
turnaj je pravdaže prístupný 
aj diváckej verejnosti od 
10. hodiny, samozrejme 
s  voľným vstupom! Kto 
je teda zvedavý na túto 
novinku, môže kedykoľvek 
prísť! Pre kohokoľvek je 
dokonca možnosť sa do tur-
naja zapojiť, v  tom prípade 
sa treba do turnaja prihlásiť. 
Súťažiť sa bude nielen 
v turnaji jednotlivcov, ale aj 
medzi dvojčlennými druž-
stvami. Viac informácií 
o  tejto jedinečnej udalosti, 
ako aj o možnosti prihlásiť 
sa, nájdete na internetovej 
stránke www.sulana.sk. 
Neváhajte a buďte pri tom! 
 (tb)

Firma Hörmann 
Automotive Slovakia s.r.o. 

ponúka voľné pracovné miesta na pozíciu:
- Operátor CNC strojov 
   laser, ohraňovací lis, rovnací lis, raziaci lis, bodovačka, fréza
- Zvárač /ručné zváranie/
Ponúkame prácu v  perspektívnej zahraničnej spoločnosti, status kmeňového 
zamestnanca, moderné pracovné podmienky, možnosť získať 13. plat, školenia, 
jazykové kurzy, dochádzkový bonus, cestovný príspevok a  závodné stravovanie 
priamo vo fi rme. Práca je vhodná aj pre absolventov.

 Mgr. Jana Slivková – 0905 373 323
E-mail: jana.slivkova@hoermann-automotive.com

 Bc. Miroslava Škultétyová – 0918 325 596
E-mail: miroslava.skultetyova@hoermann-automotive.comKon

tak
t

Výberové konanie
Obec Uhrovec zastúpená starostkou obce 

Uhrovec – Ing. Zuzanou Máčekovou vyhlasuje 
podľa zákona č. 552/2003 Z.z. o  výkone práce vo 
verejnom záujme v  znení neskorších predpisov 
výberové konanie na obsadenie funkcie

informatik a samostatný odborný 
referent vnútornej správy.

Bližšie informácie sú uvedené  na www.uhrovec.
sk alebo poskytne  Ing. Elena Valachová  na č. tel. : 
038/7694253, mobil : 0905364311.

Prihlášky do výberového konania spolu s poža-
dovanými dokladmi je možné poslať poštou na 
adresu: Obec Uhrovec, SNP 86/7, 956 41  Uhrovec 
alebo podať osobne na sekretariáte Obecného úradu 
Uhrovec v  zalepenej obálke označenej heslom 
„Výberové konanie“, v termíne do 15. 12. 2017.

 Hľadáme spoľahli-
vých pracovníkov na 
zatepľovačské práce. 
Miesto činnosti práce 
Bratislava. Očaká-
vame len profíkov. 
Kontakt: Renova 
Stav - Áron Derzsi, 
renovastav.offi  ce@
gmail.com. Tel. 0905 
666 552.

 Kúpim 1 -2 izbový 
byt – hotovosť. 
Tel. 0915 845 925.

INZERCIA

Malí siláci zo Základnej školy Duklianska  
ZŠ Duklianska organi-

zovala  v polovici novembra 
už piaty ročník nezvyčajnej 
akcie pod názvom Silák 
školy. Zúčastnilo sa jej 
viac ako 130 detí z  prvého 
stupňa. Všetko sa začalo 
vystúpením žiakov z Karate 
klubu Trend Bánovce nad 
Bebravou pod vedením 
trénera Petra Bežáka, 
ktorý trénuje s  japonskými 
majstrami na rôznych 
seminároch po celej 

Európe, ale aj v Japonsku. 
Je víťazom Európskeho 
pohára a  päťnásobný 
M a j s t e r  S l o v e n s k a 
v  karate. Vďaka nemu deti 
z  klubu získali viaceré 
úspechy na európskych aj 
medzinárodných turnajoch, 
dva tituly Majstrov Európy 
a  viac ako štyridsať titulov 
Majstrov Slovenska. Deti zo 
ZŠ Duklianska mohli vidieť 
ako vyzerá tréning v karate, 
aké cvičenia sú jeho 

súčasťou, spoznať krásu 
tohto športu. Mohli si sami 
vyskúšať rôzne cvičenia 
z  tréningu.  Po vystúpení 
mladých karatistov sa 
ani naši žiaci nenechali 
zahanbiť. V  štyroch 
silových disciplínach si 
vyskúšali a  pomerali svoje 
sily so svojimi rovesníkmi. 
Usmiate tváre, búrlivý 
potlesk a  nemalé silácke 
výkony detí svedčili 
o úspešnej akcii, ktorá bude 

mať aj ďalšie pokračovanie. 
„Najsi lnejšími“ deťmi 
z  Duklianskej sa stali: 
1. ročník - Nela Mokráňová 
a  Nikolas Paluš, 2. ročník 
- Charlotte Musilová 
a  Matej Filo, 3. ročník - 
Bianka Bibková a  Kristián 
Sedláček, 4. ročník - Nikola 
Harceková a Simon Urban.   
 A. Belanová
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